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Zápis 

ze schůze Rady dobrovolného svazku obcí   

„Mikroregion Žďársko“  5/2024-R 

 

konané dne 17.9.2024 v 10:30 hodin v zasedací místnosti města (2.patro) v budově MěÚ ve 

Žďáře nad Sázavou 

Přítomni: viz. prezenční listina – počet 6 

Omluveni: -  

Hosté: pí Zeroníková, pí Polcarová, Ing. Wurzelová 

  

Navržený program jednání: 

1. Zahájení 

2. Administrativní záležitosti DSO 

3. Odpadové hospodářství  

4. Různé, diskuze 

5. Závěr 

 

1. Zahájení 

Jednání schůze Rady zahájil v 10:30 hodin Ing. Mrkos, předseda DSO. Po přivítání všech 

přítomných oznámil zahájení jednání. 

 

2. Schválení programu  

Manažerka DSO přivítala přítomné a seznámila je s navrženým programem jednání. Vyzvala 

přítomné k návrhům na doplnění programu. Nikdo z přítomných k programu připomínky 

nevznesl, proto bylo přistoupeno k hlasování o programu. 

Usnesení č.01/2024/05-R 

Rada DSO Mikroregion Žďársko schvaluje navržený program schůze Rady č.5/2024-R 

Hlasování č.1:  pro : 6           proti: 0            zdržel se: 0                    Usnesení bylo přijato 
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3. Odpadové hospodářství 

Slovo dostala pí Zeroníková z firmy AVE, představila svou kolegyni pí Polcarovou.  

Seznámila přítomné s postupem firmy AVE v oblasti odpadů 

o Na začátku letošního roku byly obcím rozeslány dotazníky s nabídkou zpracování 

strategie v oblasti odpadového hospodářství pro konkrétní obec 

o Upozornila na povinnost sběru textilu v obcích od roku 2025, nejen pro potřeby 

charity, ale také v režimu odpadu (potrhaný nepoužitelný textil) 

o Potřeba přípravy na sběr textilu, nutno zasmluvnit s nějakou firmou, od AVE přijde 

obcím nabídka vč. podmínek sběru (dodali by své nádoby a bylo by za poplatek), 

možnost zasmluvnění i s jinými firmami 

o Další povinností bude dokládání, že min. 60% komunálního odpadu je dál předáváno 

k recyklaci (z pohledu Žďáru toho nelze dosáhnout), prozatím není jasná forma 

dokládání, navrženy sankce až 200 tis. Kč, cílem je maximální snížení odpadu 

vyváženého na skládky a příprava na ukončení možnosti skládkování 

o AVE nabízí obcím odvoz odpadu do spaloven v Brně a v Praze (ZEVO Praha 1 850 Kč/t 

bez DPH), proběhla diskuze nad neefektivností svozu do Prahy, vysokou cenou apod. 

o Probíhá obnova systému ISPOP 

o Nádoby na papír a plasty jsou čipované (do 170 kg/obyvatele výrazná sleva), potřeba 

motivace občanů ke třídění odpadu 

 

Po odchodu zástupců firmy AVE dostala slovo Ing. Wurzelová, která radu seznámila s postupy 

města: 

o Soustředění se na osvětu 

o Probíhající pasportizace nádob na odpady – bude sloužit jako příloha k veřejné zakázce 

na odpadovou firmu a k uzavřené smlouvě o dílo s vítězným uchazečem 

o Možnost centrálního zadání veřejné zakázky, smlouvy o dílo potom již jednotlivě na 

každou obec 

o V chodu je příprava na VZ, která je v souběhu s pasportizací nádob, výstupem VZ budou 

uzavřené smlouvy na odvoz komunálního odpadu a směsného odpadu 

o S právníky je projednávána možnost realizace VZ pro celý mikroregion nebo pouze pro 

členy, kteří projeví zájem, popř. pro město samostatně s předáním obecných podkladů 

a postupů obcím s projeveným zájmem 

 

V rámci bloku probíhala postupná diskuze týkající se VZ, zapojení obcí, přípravné fáze, funkce 

odpadáře v mikroregionu (paní na dohodu je v této fázi nedostatečné řešení), kapacity 

úředníků MěÚ jsou omezené. 
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Předseda nastínil potřebu zaměstnance mikroregionu na plný úvazek. 

Úkoly: 

o pí Karasová vypracuje výstup z dodaných podkladů (faktur) obcí 

             pozn. hodně obcí podklady ještě nedodalo  

o Manažerka zajistí podklady od obcí – faktury  

o Manažerka ve spolupráci s předsedou zajistí podklady pro další jednání o prac. pozici 

na svazku 

o Manažerka naplánuje další schůzi rady v půlce října letošního roku 

o Ing. Wurzelová předá info k chystané VZ 

 

4. Různé, diskuze 

Mgr. Žák, zástupce obce Polnička, předal předsedovi rezignaci na pozici radního 

v Mikroregionu Žďársko z důvodu nástupu do funkce tajemníka Městského úřadu ve Žďáře 

nad Sázavou. Předseda rezignaci přijal. Členská schůze zvolí nového radního. 

Diskuze probíhala již průběžně při řešení problematiky odpadového hospodářství, diskutovali  

všichni přítomní.  

 

5. Závěr 

Na závěr předseda DSO poděkoval všem přítomným a hostům za účast a schůzi Rady DSO 

Mikroregionu Žďársko ukončil ve 12.00 h.   

 

 

předseda: Ing. Martin Mrkos  

 

místopředseda: Antonín Váša 

 

Zapsala: Ing. Ilona Vráblová                


